
Zpráva hlavního trenéra 
 
 
Během prázdninového období se událo v našem českém jachtingu mnoho 
událostí, které jsou velmi významné pro náš sport a zároveň jsou příslibem do 
budoucna. Naši jachtaři nás reprezentovali na Olympijských hrách a naše 
juniorská část předvedla velké množství pozitivních výsledků. Velmi dobrá 
sportovní aktivita juniorské části je pro nás určitě dobrým signálem. 
Naši reprezentanti na OH určitě nezklamali a předvedli standartní výsledky. 
Naše malá reprezentační skupina to ve složitých podmínkách v Riu neměla 
jednoduché, ale i tak obstáli se ctí. Děkuji reprezentantům Veronice, Vikimu a 
Karlovi a také jejich trenérům – Kubovi, Romanovi a Honzovi za odvedenou 
práci.  
Ostatní členové RD si stále udržují vysokou sportovní úroveň a aktivitu. Ondra 
Teplý prokazuje vysokou sportovní aktivitu a svoje kvality dokázal na 
Mistrovství Rakouska, kde získal první místo. Štěpán Novotný zajel dobrý 
výsledek v Kielu. 
RDJ – celková aktivita je na vysoké úrovni. Myslím si, že RDJ Laser prostě jede. 
Jakub Halouzka, Jirka Halouzka, David Bezděk  ale i ostatní předvedli velké 
zlepšení a některé výsledky mají na vysoké úrovni.  
Náš 29er team to má trochu složitější a schází nám celková základna v této 
třídě.  Přesto tato skupina předvedla dobrou aktivitu a některé výsledky jsou 
potěšující. 
Šimon Mareček a Honza Svoboda s Václavem Brabcem a Martinem Váchou 
potvrzují svojí sportovní úroveň a výsledek MS je určitě příslibem do budoucna.  
Lucie Keblová a Sára Tkadlecová bohužel ukončily svoji spolupráce a to mě 
velmi mrzí. Zbytek týmu se svojí aktivitou a výsledky bohužel nijak nepřekvapil. 
SPS Q - zde je potěšující vysoká aktivita našich závodníků. Některé z výsledků 
jsou výborné. Tato část našich mladých jachtařů nám dělá radost a jsou do 
budoucna velkým příslibem a věřím, že o jménech Burská, Wehrenberg, 
Himmelová, Hála a ostatní určitě ještě uslyšíme. 
Děkuji trenérům Davidovi Křížkovi, Michalovi Smolařovi, Tondovi Mrzílkovi a 
kondičnímu trenérovi Tomáši Klímovi za odvedenou práci a příkladnou 
spolupráci.  
 
Michael Maier 


